
Bestyrelsesmøde nr. 4 2023/2024 
Badminton Midtjylland 

1. maj 2024 
Referat 

Magion 
Tinghusgade 15 
7200 Grindsted  

Til stede Lene Struwe Andersen, Karsten W. Hansen, Peter Nørgaard Jensen, Jens Dall-Hansen, 
Rikke J. Pedersen 

Afbud Henrik Lykke 

 
1. Tilføjelser til dagsorden 

 
2. Bestyrelsen siden sidst 

• DM ugen uge 26 i Herning bliver uden badminton. Vil gerne være med på aktivitetsområdet, fx med 
at afprøve sportsgrene. Herning Badmintonklub er med på at lave aktiviteter, og muligvis også 
Snejbjerg. 

• Viborg som spydspidsklub. Silkeborg kunne have interesse i at byde ind med sportsgrene. Det følger 
Ole selv op på. 

 
3. Opsamling fra årsmødet og styregruppemødet 

• Se bilag fra årsmødet, styregruppemødet og medlemstal 
Tidsplan til årsmødet holdt ikke helt. Skyldtes til dels kåringer, der kom ind som ekstra punkt og for-

slag til afstemning, som gav en god længere dialog.  
Jens har på baggrund af den længere snak om dispensationsmuligheder for U15 spillere sendt et 
punkt til BD’s repræsentantskabsmøde om at U15 spillere ikke kan få dispensation til seniorholdtur-
nering, som det også er gældende for DH-reglement. Jens har sendt besked til Klavs Andreassen for 
sparring og råd til udforming af forslaget samt forslag til, hvilket reglement det kan gå ind under. 
Karsten og Lene vil gerne præsentere baggrund for forslaget og argumenterne for, at dispensationer 
til U15 spillere skal afskaffes, også på kredsniveau. 

Medlemstal: Kredsen er gået markant tilbage – heraf er ca. Ca. 2/5 af klubberne med tilbagegang 
midtjyske klubber. Særligt på pigesiden er der stor tilbagegang. Hvordan får vi nye spillere ind i 
klubberne? Tiltag fra klubberne ift. skolebadminton, pigefjer mv. Jens foreslår at BD laver en nær-
mere analyse af tallene. 

• Særlige fokusområder i den kommende sæson  
Fortsættelse af trænerudviklingsprojektet, medlems- og fastholdelse og ungefokus i den nuværen-

de sæson. Med særligt fokus på at støtte på ungdomsområdet i den kommende sæson. Tiltag, som 

klubben også selv investerer i.  
• Andet vi skal have samlet op på? 

Landsstævne i Vejle i 2025, uge 27. Badminton er også i fokus her, socialt og netværksmæssigt. 

Jens undersøger nærmere ved Flemming og bestyrelsen tager emnet op på næste styregruppemø-
de. 

4. Årsplan 
• Bestyrelsesmøder 

17. september, 27. november, 23. januar. Årsmøde kunne være 25. marts. Alternativt ifm. EM i 
Horsens den 8. april. 

• Styregruppemøder med DGI landsdelene 

12. september (virtuelt). Forslag om fysisk møde efter påske. 
• Socialt arrangement 

Fx i forbindelse med EM i Horsens. Bestyrelsen overvejer til næste møde. 

5. Dommerområdet 
Spørgsmål til dommerregning fra kval-event i Randers. Vestkredsene plejer ikke at have en udgift for det-
te. Dialog i bestyrelsen. Regningen er blevet betalt og udgiften bliver fordelt mellem vestkredsene efter 
den sædvanlige fordelingsnøgle. 
  

6. Senior/Senior+ 

En del protester i denne sæson. 
Protestafgørelser lægges fremadrettet på hjemmesiden, for synliggørelse – ligesom BD gør for DH-
turneringen. 

 
7. Ungdom 

Karsten var til evaluering i går. Udfordret på den administrative del ifm. holdturnering, men det ser ud til, 

at kabalen går op. 
To træningssamlinger tilbage. Herefter skal der sendes opslag ud til klubberne om, at vi søger en ny chef-

træner fra den kommende sæson. 
 

8. Økonomi 
• Sponsorkontrakter 

Karsten har modtaget tilbud fra Forza / Victor. Afventer stadig tilbud fra RSL. 

Jens snakker med forbundet om, hvorvidt det er en problematik, hvis kredsen ikke følger forbun-
det i sponsorkontrakt. 

• Klubtilskud 



Udbetalte tilskud indtil nu i 2024 
24.000 kroner 

• Hvilke støtteordninger skal vi have for resten af 2024 (og foråret 2025) 

Rikke reviderer og sammenlægger medlems- og fastholdelsespuljen med ungdomsansøgningsske-

maet – hvad vil I sætte i gang og hvad vil I gerne opnå med det? (måltal). ”Flere unge” 
Kredsens mål er på ungeområdet at få medlemstallet tilbage på niveau (dvs. +800 unge i den 
kommende sæson). Fri ansøgning indtil videre. 

 
9. Sekretær 

 
10. Vest-samarbejdet 

• Formandsmøde  
Jens orienterer fra seneste formandsmøde. 

• Møde i seniorudvalget? 
Vestudvalget tog på eget initiativ en protestafgørelse op til en omafgørelse omkring BØF og abc 
Aalborg om oprykning til DS. Kampen skal afholdes den 4. maj. Kampen var oprindeligt lagt sam-
me weekend som DMU, hvor Nyborg var vært og BØF derfor ikke har haft mulighed for at stille 

hold til kampen. 

Der er endnu ikke planlagt møde for Vestudvalget, men Lene forventer, der afholdes møde inden 
sæsonafslutningen. 

• Andet? 
 

11. Badminton Danmark 
• Årsmøde  

Pt. kun 4 tilkendegivelser om deltagelse fra Badminton Midtjylland. 
• Møde med kredsformændene (dato flyttet) 

For alle formænd i hele landet: 14. maj. 
• Andet 

EM til Horsens i 2025 og VM for hold i 2026. 

12. Eventuelt 
 


